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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
5.08.2013 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XXXIX  /  2013 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Rady Gminy  Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność 
obrad; na sesję przybyło 13 radnych ; nieobecni radny Jan Flut i radny Krystian Placzek. 
 

Przewodniczący RG poinformował ,że radni otrzymali trzy wnioski Wójta Gminy z projektami uchwał; 
przedłożony radnym porządek sesji wprowadza zmiany w pkt 5 ppkt 1, 9 i 10 .Radni do przedłożonych 
wniosków nie wnieśli żadnych uwag. 
 
Radny Julian Skwierczyński zapytał, dlaczego radni nie otrzymali w materiałach pisma sołtysa wsi 
Nędza Stefana Kurzydema o gotowości przyjęcia inkasa za śmieci – przy zmianie terminu płatności 
miał być również projekt zmiany inkasenta; Wójt Gminy Anna Iskała wyjaśniła ,że takie pismo 
otrzymała , nie można w trakcie pobierania opłaty dokonać zmiany inkasenta ,wszystko będzie w 
swoim czasie. 
  
Rada Gminy przy 13 głosujących , 10 głosami za ,  0 głosów przeciwnych i 3 głosami wstrzymującymi 
się  zatwierdziła proponowane zmiany w porządku  obrad. 
 
Porządek sesji przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
WNIOSEK  Wójta Gminy dot. zmian w porządku obrad ………….. 
       1)  z dnia 1.08.2013r.- projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniego Planu Rozwoju i 
Modernizacji urządzeń wodociągowych na lata 2013-2016” 
           2) z dnia 2.08.2013 -projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej na terenie 
Gminy Nędza; 
           3) z dnia 5.08.2013r- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o opłatach za świadczenia 
udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Gmina Nędza 
2.  Zatwierdzenie Protokołu Nr XXXVII / 2013 i   Protokołu Nr XXXVIII / 2013   z  poprzednich sesji . 
3.   NFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach    podejmowanych w okresie 
między sesyjnym. 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między    sesyjnym  i z 
wykonania uchwał Rady Gminy . 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) zmiany „ Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych na lata 2013-2016”     - 
referuje Prezes PK sp. z o.o. inż. Marek Niewrzoł 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy ; 
3) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Nędza;  
4) zmieniająca Uchwałę Nr XXX-235-2012 Rady Gminy Nędza z dnia 26 listopada 2012r. 
      w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
5) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego; 
6) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego ; 
7) przyjęcia zadania  z zakresu właściwości Województwa Śląskiego; 
8) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI/247/2012 z dnia 17 grudnia 

2012r. 
9) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Nędza. 
10) zmiany uchwały o opłatach za świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których organem  

prowadzącym jest Gmina Nędza 

6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               
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7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
    1)  informacja dot. wyroku NSA – samodzielność jednostek samorządu terytorialnego chroniona  
                                                         konstytucyjnie ; 
     2) Gminne Centrum Kultury w Nędzy - promocyjna akcja facebookowa……. 
8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 

Ad. 2 
 
Do protokołu nr XXXVII/2013 i nr XXXVIII/ 2013 radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 11 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się zatwierdziła :  Protokół Nr XXXVII/2013 sesji w dniu 18 czerwca 2013 roku 
                            Protokół Nr XXXVII/I2013 sesji w dniu 20 czerwca 2013 roku . 
                             
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował że lipiec to miesiąc urlopowy radnych. 
 
Ad. 4 
 
Radna Beata Widera zapytała ,kto wygrał przetarg na remont dróg w Gminie ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że w Górkach Śl. wygrała firma z Krakowa ( filia w Rybniku) zaś w Nędzy firma  
z Raciborza; radna Renata Bienia zapytała o przetarg na grupowy zakup energii elektrycznej; Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że zgodnie z podpisanym porozumieniem grupa PGE  oficjalnie ogłasza 
przetarg; radny Henryk Postawka zapytał ,jaka jest suma środków do przetargu na drogi w Górkach 
Śl. ;Wójt Gminy odpowiedziała ,że ok.137 tyś. zł ; radny Julian Skwierczyński  zapytał dlaczego  
w  „Sprawozdaniu… „ pomijane są informacje o rozprawach sądowych , wyrokach sądowych; Wójt 
Gminy potwierdziła ,że w sprawie przeciwko firmie DEKBUD Gmina wniesie apelację; radny Jan 
Francus zapytał o odbiór budynku OSP w Zawadzie Ks.; Wójt Gminy potwierdziła zakończenie robót , 
do wykonania pozostało zabezpieczenie schodów z tyłu budynku; innych pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 5 
 

1) Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego inż. Marek Niewrzoł  wyjaśnił radnym ,że wnioskuje o 
zwiększenie o kwotę 20 tyś zł . na dostosowanie zaplecza Stacji Uzdatniania Wody w Nędzy 
do obowiązujących przepisów – rozbudowa będzie realizowana do 2014 roku ;radny Henryk 
Postawka zapytał ,czy ZK jest użytkownikiem motopomp przy przepompowni w Ciechowicach 
–nie; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 304/ 
2013 w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych na lata 
2013-2016”. 
 

2) Wójt Gminy powiedziała ,że w poprzedniej uchwale wystąpił błąd pisarski dotyczący numeru 
KW, należało to poprawić , nie ma tu żadnych konsekwencji;  

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 305/ 
2013 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy. 
 

3) Wójt Gminy powiedziała ,że przyjmując uchwałę można przygotowywać dokumentację 
przetargową w przypadku potencjalnego zainteresowanego kupnem ;radny Henryk Postawka 
zapytał o cenę; Wójt Gminy odpowiedziała ,że oszacowanie może nastąpić dopiero po 
wyrażeniu zgody RG na sprzedaż ; radny Krystian Okręt zapytał o nazwę ulicy Dębowej ;Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że na pewno wzdłuż tej ulicy dokonano podziału geodezyjnego i 
nadano nazwę ulicy; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 306/ 
2013 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Nędza. 
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4) Wójt Gminy powiedziała ,że pierwsza wpłata nastąpiła do 15 lipca 2013r., mamy 

zabezpieczone środki , wiadomo ,że całość kosztów nowej gospodarki śmieciowej musi być 
pokryta z wpłat ,nie można dokładać z budżetu ,uchwała obowiązywać będzie od czwartego 
kwartału 2013r – do 15 grudnia płatność; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że można 
było podać taką informację ludziom; Wójt Gminy odpowiedziała ,że poprzednio za wywóz 
śmieci też płacono z góry na podstawie umowy; innych pytań nie zgłoszono. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XXXIX / 307 / 2013 zmieniającą Uchwałę Nr XXX-235-2012 Rady Gminy 
Nędza z dnia 26 listopada 2012r. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

5) Wójt Gminy powiedziała ,że projekt budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 919 w 
Nędzy ( od ulicy Gliwickiej od budynków aż do zwężenia drogi koło stawów )  musi zostać 
poprawiony ,jest już wpisany na listę do realizacji ; Przewodniczący RG odczytał treść projektu 
uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 308/ 
2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego. 
 

6) Wójt Gminy powiedziała ,że pomoc finansowa zostanie udzielona na kontynuację budowy 
chodnika w Górkach Śl. w kierunku Suminy ,po lewej stronie ,na razie nie będzie kontynuacji 
chodnika w kierunku ul. Astrów; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 309/ 
2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego . 
 

7)  Wójt Gminy powiedziała ,że projekt tej uchwały to konsekwencja poprzedniej już uchwalonej; 
Sołtys wsi Nędza Stefan Kurzydem zapytał ,czy przy przystanku w Nędzy  ( ul. Rzeczna ) nie 
można wybudować ok. 100 mb chodnika ,tam chodzi dużo dzieci ;Wójt Gminy odpowiedziała 
,że nie zgodzi się na to Województwo ,nie można również tam zrobić „pasów” jest to teren 
zabudowany, na podobny wniosek dot. ul. Jana Pawła odpisali ,że „nie widzą takiej potrzeby „;  
Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 310/ 
2013 w sprawie przyjęcia zadania z zakresu właściwości Województwa Śląskiego . 
 
8)  skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda omówiła proponowane zmiany w Uchwale 
Budżetowej , zwiększono plan dochodów w kwocie 251 688,00 zł , zmniejszono plan dochodów w 
kwocie 21 728,00 zł , zwiększono plan wydatków w kwocie 481 060,00 zł , zmniejszono plan 
wydatków w kwocie  251 100,00 zł , dotacje dla sektora finansów publicznych należy zwiększyć m.in. 
o kwotę 5 103 ,00 zł jako kwotę naliczoną przez ZUS z tytułu nie odprowadzonych składek od umów 
zleceń w GBP w Nędzy za lata 2001-2007   ; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię; Wójt Gminy dodała ,że kolejna kontrola 
PIP w GBP w Nędzy nie wykazała żadnych nieprawidłowości ;radny Henryk Postawka zapytał o koszt 
wykupu gruntu w Szymocicach – jest to działka od GS obok OSP – ok. 40 tyś. zł ; radny Jan Francus 
powiedział ,że składki od umowy zlecenia wpływają również na wysokość emerytury pracownika;  Wójt 
Gminy potwierdziła, że musi to być zapłacone ; dyskusję zakończono. 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 311/ 
2013 zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI/247/2012 z dnia 17 grudnia 
2012r. 
 

9) Wójt Gminy powiedziała ,że w GCK w Nędzy prowadzony jest cykl porad nt. ekologicznych 
upraw i ekologicznej żywności , projekt zakończy się dużym jarmarkiem ekologicznym w 
Nędzy , proponuje się więc uruchomienie takiego targu ekologicznej w stały dzień tygodnia –w 
piątek , wszyscy sprzedający płody rolne będą zwolnieni z opłat; Przewodniczący RG odczytał 
treść projektu uchwały. 
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Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 312/ 
2013 zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Nędza.  
 

10) Wójt Gminy powiedziała ,że zmianą ustawy o systemie oświaty od 1 września 2013 roku 
wprowadzono zapis ,że opłata za świadczenia udzielane przez przedszkola nie może być 
wyższa niż 1,00 zł  ,u nas obowiązuje opłata 1,20 zł ,jeżeli planowana dotacja pokrywałaby 
koszty utrzymania przedszkoli ,to wtedy będzie następny projekt uchwały , na razie 
przedkładamy tylko ten nie naruszający ustawy ; nie zgłoszono pytań. 

 
Rada Gminy przy 13 głosujących , 13 głosami za (jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr XXXIX/ 313/ 
2013  w sprawie zmiany uchwały o opłatach za świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Nędza. 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy Anna Iskała udzieliła ustnych odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnego Juliana 
Skwierczyńskiego: 
 
interpelacja nr 3/2013  złożona w dniu 18 czerwca 2013r.: 
 

Wójt Gminy odczytała  treść złożonej interpretacji i bardzo szczegółowo omówiła historię związaną z 
działką nr 340 :  
do 2002 roku użytkownikiem całej działki ,basenu i budynków była Jastrzębska Spółka Węglowa 
„BORYNIA” ; 17.12.2002r. działka nr 340 przeszła na Skarb Państwa; 5.03.2003r – Starosta podpisał 
umowę użyczenia działki Gminie Nędza oraz 3 miesiące później Nadleśnictwo Raciborskie 
wydzierżawiło Gminie Nędza istniejące tam domki za kwotę 1 935,43 zł rocznie; 8.12.2003r. Gmina 
Nędza wydzierżawiła działkę nr 340 i tereny Nadleśnictwa za kwotę 900,00 zł + VAT na okres 3 lat; 
7.12.2005r. nastąpiła komunalizacja działki nr 340 – na wniosek Gminy Nędza decyzją Wojewody – w 
uzasadnieniu do komunalizacji podano m.in. że działka jest potrzebna Gminie Nędza na działalność 
kultury fizycznej i rekreacji ,dla dzieci i młodzieży ,na trening OSP i LKS, organizację imprez 
masowych ,dożynek - działka była niezbędna Gminie na realizację zadań własnych ( argumenty te są 
nieprawdą) ; 28.06.2005r. Wojewoda wydał decyzję zatwierdzającą własność Gminy Nędza ( 
uzasadnienie  zostało wpisane z wniosku jw.)  nadal była ważna umowa  dzierżawy ; 13.07.2005 
aneksem przedłużono umowę dzierżawy do 6 lat ( a od 1.01.2004r.do 31.12.2010r. –jest to 7 lat) ; w 
roku 2007 już jako Wójt Gminy wystąpiłam z projektem uchwały sprzedaży działki nr 340 – jako ,że 
wymagana była zgoda Wojewody o taką wystąpiono; Wojewoda odpisał ,że skoro działka była 
niezbędna dla Gminy to dlaczego teraz Gmina chce ją sprzedać ,jest możliwość zwrotu zbędnej działki 
na rzecz Skarbu Państwa ;w 2011 roku  ustalono opłatę roczną w wysokości 8 560,00 zł –za 
bezumowne korzystanie z terenu ; 25.01.2011r. Wojewoda wystąpił do MSWiA o stwierdzenie 
nieważności swojej decyzji komunalizacyjnej  uzasadniając to tym ,że przed podjęciem decyzji został 
wprowadzony w błąd , jako że działka była wydzierżawiona osobom trzecim ,a nie użytkowana przez 
Gminę ;23.03.2011r. stwierdzono nieważność decyzji i działka z powrotem wróciła do Starosty – jako 
przedstawiciela Skarbu Państwa ;teraz jest rok 2013 i sprawy dalej nie zostały ostatecznie 
uregulowane , dzierżawcy pozwolono na nie swoim terenie inwestować, teraz jego mienie przekracza 
wartością cenę gruntu; gdyby w 2007 roku działka nr 340 została sprzedana ,kwota uzyskana i tak 
musiałaby być zwrócona na rzecz Skarbu Państwa, zaś skutki przetargu mogłyby być kwestionowane 
–dlaczego taka wycena , skąd cena np. 30 zł za m² ; Gmina za 2011 rok otrzymała kwotę 8 560,00zł 
za bezumowne użyczenie; 
radny Julian Skwierczyński zapytał ,czy pierwsza umowa była parafowana przez Starostwo; Wójt 
Gminy odpowiedziała ,że 5.06.2003r. Starostwo przekazało działkę w użyczenie Gminie ,nie było 
żadnych pytań, ponadto  to radca Józef Waligóra po przejęciu obsługi prawnej w Gminie zwrócił jako 
pierwszy uwagę na to ,że działki nr 340 nie można sprzedać, a do 2010 roku była formalna umowa 
dzierżawy na tym terenie – była podobna sytuacja w innej Gminie, gdzie sprzedano nowo 
wybudowany ze środków powodziowych Skarbu Państwa budynek komunalny – były z tym związane 
problemy finansowe dotyczące i zwrotu środków i ceny sprzedaży i procedury przetargu ;  
radny Julian Skwierczyński zapytał ,czy były uchwały na dzierżawę tej działki ;Wójt Gminy 
potwierdziła, że jest tylko aneks do umowy;  
Wójt Gminy zakończyła odpowiedź stwierdzeniem ,że na pewno nie „poleci z tym wszystkim do 
mediów” – poinformowała ,że otrzymała nagranie  w sprawie przekazania zażalenia Stowarzyszenia 
do WSA – skoro radni podjęli uchwałę ,która nie została zakwestionowana przez nadzór prawny 
Wojewody to należało poczekać na wyrok WSA – redaktor w tym czasie audycji nie wyemitował ,tylko 
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pojawił się w Gminie – nagranie jest u mnie dostępne ,można je odsłuchać – w nagraniu słychać jak 
radny Julian Skwierczyński wypowiada się ,że przedłożonego projektu uchwały nie dopuszczono do 
procesowania ,co nie jest prawdą  - wszystkie informacje tylko muszę prostować ,nie będę już ich 
komentować. 
 
Wójt Gminy odpowiedziała radnemu Julianowi Skwierczyńskiemu ,że kanalizacja deszczowa na ul. 
Dzwonkowej w Zawadzie Ks. już jest zrobiona . 
 
Radna Renata Bienia : 

1) zapytała ,kiedy będą kosze na śmieci; Wójt Gminy odpowiedziała ,że Firma poinformowała 
Gminę , że kosze już otrzymała ,w najbliższym czasie przygotowane zostaną umowy 
użyczenia , dostawa koszy rozpocznie się od sołectwa Łęg,  jest obecnie prowadzony 
dodatkowy wywóz, wykorzystywać należy czarne worki – problem jest taki ,że mieszkańcy 
powinni przywieźć śmieci do punktu odbioru, następny tzw. mobilny odbiór śmieci będzie na 
pewno ogłoszony wcześniej, nie ma problemu z workami ,wywiezione zostaną wszystkie , nie 
ma też ograniczeń ilościowych; 

2) zapytała ,czy Gmina ma plany dotyczące zniżek za wywóz śmieci ; Wójt Gminy odpowiedziała 
, że RIO w Katowicach bardzo dokładnie bada wszystkie uchwały , orzecznictwo wyraźnie 
wskazuje na zakaz zwolnień podmiotowych ,ponadto  z czegoś musi to być sfinansowane; 

3) zapytała ,co dalej z regulacją rzeki Suminy ; Wójt Gminy odpowiedziała ,że badane są 
wszystkie decyzje dotyczące wybudowanego jazu na rzece. 

 
Radna Beata Widera : 

1) wnioskowała o wycięcie drzew i krzewów  przy stacji PKP Nędza-Wieś ; 
2) zapytała, czy worki na śmieci można odbierać w UG; tak 
3) podziękowała za wykonany chodnik na Rogolu. 

 
Radny Henryk Postawka  zgłosił ,że ma aż osiem punktów: 

1) zapytał ,czy ogrodzenie przy ZSP w Górkach Śl. jest sfinansowane ze środków funduszu 
sołeckiego; Wójt Gminy potwierdziła ,że prace prowadzi z tych środków szkoła ,fasada nie 
będzie wykonana; 

2) docenił całą pracę związaną z akcją „śmieci” ,ale wnioskuje wydanie ogólnej broszury 
skierowanej do wszystkich mieszkańców Gminy; Wójt Gminy zapytała , z czego to 
sfinansować; zapytał ,czy jeżeli ktoś nie zapłacił opłaty za śmieci do 15 lipca ,czy narusza 
przepisy, teraz mamy uchwalone inne terminy  ;Wójt Gminy wyjaśniła ,że okres był bardzo 
ciężki ,jeżeli Gmina by tych środków nie zebrała ,to za wykonane usługi nie mogłaby płacić z 
budżetu ,tylko musiałaby na ten cel zaciągać kredyt ;Przewodniczący RG dodał ,że to 
również radny powinien dbać o budżet gminy ; 

3) zapytał ,czy może otrzymać pisemną informację, kto zrobił wycinkę dwóch drzew przy 
obiektach sportowych w Górkach Śl. ; 

4) zapytał czy w związku z przeprowadzoną procedurą przetargową na wykonanie remontu 
ulicy Rudzkiej i Leśnej może zgłosić uwagi i pytania: czy na skrzyżowaniu gdzie jest chodnik 
jezdnia spełnia normy ,czy przewidziano montaż lustra, czy będzie tam zatoczka ,05 m na 
pewno nie wystarczy; radny Jan Francus stwierdził ,że zgodnie z normami droga ma 4,5 m 
szerokości i spełnia wszystkie normy dla drogi gminnej ;Wójt Gminy powiedziała ,że nie 
można poszerzać drogi o tereny prywatne, trzeba by grunty od nich odkupić; 

5) zapytał o ul. Leśną -  wywiązała się dyskusja ,  
 radny Henryk Postawka w ramach protestu przerwał składanie wniosków i opuścił salę obrad sesji      
( godz.17

20
) 

 
 
Radny Marian Gzuk: 

1) zapytał ,czy w ramach projektu docieplenie budynku w Ciechowicach ,będzie kupione 
wyposażenie dla świetlicy; Wójt Gminy potwierdziła ,że będą na ten cel dodatkowe pieniądze; 

2) poinformował ,że mieszkańcy skarżą się na jakość worków na śmieci; 
3) zapytał ,czy będzie regulacja Odry po naszej stronie ,taka jak prowadzona jest w Brzeźnicy i 

Grzegorzowicach; Wójt Gminy odpowiedziała ,że tak – wysłano pismo do Śląskiego Zarządu 
Melioracji w sprawie poniszczonych przez ciężki sprzęt pokryw na „międzywalu” ponadto ruch 
na wałach powinien być całkowicie zabroniony . 
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Radny Krystian Okręt : 
1) zapytał ,czy my jako Gmina dołożymy się do remontu kapliczki przy basenie w Szymocicach ; 

Wójt Gminy potwierdziła ,że zaplanowano w budżecie kwotę 6,5 tyś. zł , wykonany zostanie 
również przez stolarza z zaprzyjaźnionej Gminy Bystra-Sidzina gont-pokrycie dachu. 

 
Radny Jan Francus: 

1) podziękował za wycięcie drzew przy chodniku na ul. Astrów w Górkach Śl. 
2) stwierdził ,że każdy powinien znać swoje miejsce w szeregu , nie pogrywać na sesji … 

 
Radny Julian Skwierczyński : 

1) zapytał ,dlaczego przy Przedszkolu w Łęgu rosną chwasty na chodniku; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że obecnie trwa tam remont ,na pewno chwasty zostaną usunięte; 

2) zapytał ,kto wydał zezwolenie na wycięcie drzewa w Zawadzie Ks. – jesion ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że na drzewie wykonano tylko cięcia pielęgnacyjne; 

3) poinformował ,że poprawiono wygląd przystanku autobusowego ,ale praca „robotnika” 
pozostawia wiele do życzenia ; 

4) zwrócił się do radnego Jana Francusa o prawo zwracania uwagi radnym , wywiązała się 
dyskusja . 

 
Radni Marian Gzuk i Jan Francus opuścili salę obrad  sesji ( godz. 17

35 
) 

 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RG powiedział ,że z treścią pism radni się zapoznali . 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że 1 sierpnia 2013 roku do Przewodniczącego RG skierowano  
 „ WEZWANIE DO USUNIĘCIA NARUSZENIA PRAWA „  w uchwalonym STUDIUM uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza ( pismo z dnia 31.7.2013r Bogusławy 
Cieśla ,ul. Pawia 7  43-243 Wisła Mała ) – postępowanie Rady Gminy będzie takie samo jak w 
przypadku Stowarzyszenia z Zawady Ks.; jest otwarta droga sądowa; Wójt Gminy dodała ,że 
właściciele na polach ornych chcą wybudować dom - siedlisko. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano prządek obrad, nie ma więcej pytań i wniosków 
zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 5 sierpnia 2013 roku godz. 17

36
. 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront 


